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ساليانه شرکت صنايع معدني 
فولاد سنگان

شرکت  ساليانه  عادي  عمومي  مجمع 
مالي  براي سال  فولاد سنگان  معدني  صنايع 
منتهي به 29 اسفند ماه 1400 با حضور 100 

درصد از حاضرين برگزار شد.
مديرعامل فولادسنگان در ابتداي جلسه 
فولاد  :شرکت  کرد  عنوان  مقدم  خير  ضمن 
سنگان، سال گذشته در سايه عنايات پروردگار 
وليعصر  حضرت  خاصه  توجهات  و  متعال 
)عج( و با همت و پشتکار همکاران ارجمند و 
پرتلاش فولاد سنگان، موفق به افتخارآفريني 
دستيابي  ترديد  بدون  گرديد.  متعدد  هاي 
با  جز  ساليانه  و  ماهانه  روزانه،  رکوردهاي  به 
برنامه  از منويات مقام معظم رهبري،  پيروي 
ريزي مدون و علمي و حمايت سهامداران و 
تلاش همه جانبه کارکنان و کارگران خدوم اين 

شرکت ميسر نمي شد.
چهار  از  بيش  توليد  به  اشاره  با  امرايي 
ميليون تن گندله در سال 1400 گفت : در 
سال گذشته شاهد جابجايي رکوردهاي توليد 
همکاران  تلاش  و  اراده  جمع  و  بوديم  روزانه 
پرتلاش در فولاد سنگان، منجر به توليد بيش 
از 4 ميليون تن گندله و تحقق 115 درصدي 
سود  افزايش  و  شده  بيني  پيش  هاي  برنامه 

شرکت گرديد.
را، سال  امسال  مديرعامل فولاد سنگان 
کرد:  اضافه  و  ناميد  سنگان  فولاد  درخشان 
حاصل درخشش در سپهر صنعت ايران، ما را 
در رده شرکتهاي گريد A شرکت فولاد مبارکه 
قرار داد و توانستيم در ارزيابي imi100 برترين 
شرکتهاي ايران با صعود 45 پله اي در رده 64 
هاي  عرصه  در  اين  بر  علاوه  بگيريم.  قرار  ام 
تعالي  انساني،  منابع  از  اعم  سازماني  مختلف 
مجوزها،  اخذ  شرکت،  برند  ارتقاي  سازماني، 
درخشش  شاهد  نيز   … و  مختلف  ايزوهاي 

شرکت فولاد سنگان بوديم.
گفتني است، مجمع عمومي عادي سالانه 
شرکت صنايع معدني فولاد سنگان در خرداد 
ماه برگزار و  مبلغ 120 ريال به ازاي هر سهم 
بين سهامداران از محل سود خالص تقسيم شد.

صادرات 1.2 ميليارد دلاري 
ايران به ترکيه

ماهه  چهار  در  ترکيه  به  ايران  صادرات 
نخست سال جاري ميلادي با رشد 60 درصدي 

به يک ميليارد و 231 ميليون دلار رسيد.
آمار  اداره  توسط  شده  منتشر  آمارهاي 
ترکيه نشان مي دهد مبادلات تجاري ايران با 
اين کشور در چهار ماهه نخست سال جاري 

ميلادي رشد 38 درصدي داشته است.
مبادلات تجاري ايران و ترکيه در چهار 
ماهه نخست سال جاري ميلادي 2 ميليارد و 
اين رقم  اعلام شده است.  175 ميليون دلار 
در مدت مشابه سال قبل يک ميليارد و 574 

ميليون دلار بوده است.
ترکيه  صادرات  گزارش،  اين  اساس  بر 
 2022 آوريل  تا  ژانويه  ماه هاي  در  ايران  به 
مشابه  مدت  به  نسبت  درصدي  رشد 18  با 
ميليون   944 به  و  شده  مواجه  قبل  سال 
ژانويه  ماه هاي  در  ترکيه  است.  رسيده  دلار 
تا آوريل سال قبل 799 ميليون دلار کالا به 

ايران صادر کرده بود.
ماهه  چهار  در  ايران  از  ترکيه  واردات 
درصدي  توجه 60  قابل  رشد  امسال  نخست 
نسبت به مدت مشابه سال قبل داشته است. 
ترکيه در ماه هاي ژانويه تا آوريل سال قبل 775 
ميليون دلار کالا از ايران وارد کرده بود که اين 
رقم در مدت مشابه امسال به يک ميليارد و 

231 ميليون دلار افزايش يافته است.
و  صادراتي  مقصد  نوزدهمين  ايران 
همچنين نوزدهمين منبع واردات ترکيه در 4 

ماهه نخست 2021 شناخته شده است.
در 12 ماهه سال ميلادي گذشته تجارت 
ايران و ترکيه با رشد 53 درصدي نسبت به 
سال قبل از آن مواجه شده و به 5 ميليارد و 

594 ميليون دلار رسيده بود.

وزير جهاد کشاورزي عنوان کرد؛

سوق دادن 20 درصد از 
 شرکت هاي دانش بنيان 

به کشاورزي
دادن 20  از سوق  وزير جهاد کشاورزي 
درصد شرکت هاي دانش بنيان کشور به سمت 
راستاي  در  است  کشاورزي  دانش بنيان هاي 

تامين بذر و نهاده هاي فناورانه خبرداد.
داشت:  اظهار   ، ساداتي نژاد  جواد  سيد 
نخستين آيين نامه دولت در بخش دانش بنيان 
و  است  کشاورزي  جهاد  وزارت  به  مربوط 
اين وزارتخانه متعهد شده  تا پايان امسال با 
فناوري 20 درصد  و  معاونت علمي  همکاري 
شرکت ها را به سمت دانش بنيان هاي کشاورزي 

سوق دهد.
وي با بيان اينکه اولويت هاي اصلي وزارت 
جهاد کشاورزي در زمينه تامين بذر و نهاده هاي 
از شرکت هاي  افزود:  است  فناورانه کشاورزي 
دانش بنيان و نخبگان دعوت مي شود به وزارت 
جهاد کشاورزي کمک کنند و اين وزارتخانه را 
در رسيدن به اهداف مد نظر به ويژه در زمينه 
تامين بذر و نهاده هاي فناورانه کشاورزي کمک 

کند.
در  اينکه  بيان  با  کشاورزي  جهاد  وزير 
به منظور حمايت  قراردادي  زمينه کشاورزي 
رهبر  فرمايشات  اساس  بر  و  داخل  توليد  از 
معظم انقلاب اجرايي کرديم، ابراز داشت: سال 
گذشته کشاورزي قراردادي در 250هزار هکتار 
از اراضي گندم انجام شد و امسال کل اراضي 

گندم به اين شيوه کشت و کار انجام مي شود.
نهاده هاي  مسير  اين  در  گفت:  وي 
کشاورزي مثل سم، کود و بذر و بيمه را تامين 
کرده و در پايان فصل با کشاورز تسويه حساب 
مي کنيم تا تمرکز کشاورز فقط بر روي کشت 
باشد و پيش بيني شده است تا با اين روش 30 
درصد توليد غلات پايه در کشور توسعه پيدا 

مي کند.

وزارت صمت اعلام کرد

وضعيت قيمت هاي جديد 
لوازم خانگي اعلام شد

سخنگوي وزارت صنعت، معدن و تجارت 
افزايش 15 درصدي  از صدور مجوز  )صمت( 
براي  درصدي   10 و  تلويزيون  براي  قيمت 
يخچال، يخچال فريزر و ماشين لباسشويي و 
ظرفشويي خبر داد و گفت که قيمت هاي جديد 

از اول تير ماه اجرايي مي شود.
قيمت  افزايش  درباره  قاليباف  اميد 
شوينده ها گفت: طبق مصوبه ستاد تنظيم بازار، 
از هشتم خرداد ماه، افزايش قيمت شوينده ها 
نسبت به قيمت قبلي مصوب سال 1400، تا 

سقف 25 درصد مجاز شد.
البته به گفته وي، کالاهايي که در سطح 
عرضه هستند، بايد با قيمت درج شده قبلي 

عرضه شوند.
موضوع افزايش قيمت شوينده ها از اوايل 
وزارت  مخالفت  با  ابتدا  و  مطرح  ارديبهشت 
صمت مواجه شد. حتي در مقطعي در شبکه 
با عنوان صورتجلسه  هاي اجتماعي برگه اي 
آرايشي  و  بهداشتي  شوينده،  صنايع  انجمن 
ايران مبني بر افزايش قيمت 50 تا 80 درصدي 
انواع شوينده منتشر شد، اما در نهايت ستاد 
تنظيم بازار سقف افزايش قيمت اين محصولات 

را 25 درصد اعلام کرد.
سوالي  به  پاسخ  در  همچنين  قاليباف 
در  خانگي  لوازم  قيمت  تکليف  تعيين  درباره 
سال جاري، اظهار کرد: در حوزه لوازم خانگي، 
افزايش 15 درصد براي تلويزيون و 10 درصد 
براي يخچال، يخچال فريزر و ماشين لباسشويي 
و ظرفشويي تاييد شده و از اول تير ماه اجرا 

مي شود.
صنايع  انجمن  دبير  هم  پيش  روز  چند 
لوازم خانگي ايران از درخواست افزايش قيمت 
و  داده  به سازمان حمايت خبر  لوازم خانگي 
گفته بود که بازار کشش افزايش قيمت ندارد 
و توليدکنندگان هم از افزايش قيمت استقبال 
نمي کنند، اما بايد توان ادامه فعاليت هم داشته 

باشند.

اخبار اخبار

وزير اقتصاد با استقبال از ايده هاي تأسيس انستيتو اقتصاد هوشمند 
و پارک فناوري ايران و چين گفت: در وزارت امور اقتصادي و دارايي، 

حتماً از اين طرح و ايده حمايت خواهيم کرد.
وزير اقتصاد و دارايي پيش از ظهر ديروز در جمع اعضاي هيئت 
علمي دانشگاه علم و صنعت با اشاره به برنامه مستمر نشست وزارت 
برخي  دليل  به  گذشته  ماه  چند  در  گفت:  دانشگاهيان  با  اقتصاد 
فوريت هايي که بر روي ميز دولت بود مجال کمتري براي برگزاري اين 
نشست ها بود، اما حتماً در ادامه سال جاري اين نشست ها تداوم خواهد 
يافت و به منظور ايجاد تعاملات بلند مدت و مسائل بنيادي و نظري 

فرصت بيشتري براي اين نشست ها در نظر خواهيم گرفت.
استماع  از  پس  و  ساعته  دو  نشست  اين  در  خاندوزي  احسان 
پيشنهادات و طرح هاي ارائه شده از سوي اساتيد دانشگاه علم و صنعت 
ايران، گفت: از اينکه حاضرين در اين نشست بر روي ايده هاي ناظر بر 
حل مسائل کشور صحبت کردند و پيشنهادات قابل استفاده و شوق انگيز 

ارائه کردند، تشکر مي کنم.
وزير اقتصاد با بيان اينکه اميدوارم برخي از پيشنهادات ارائه شده 
در اين جلسه به ثمر برسد، گفت: پيشنهادات مطرح شده در اين نشست 
مي تواند هم براي ما در وزارت امور اقتصادي و دارايي درس آموز و تکميل 
کننده باشد و هم مي تواند اصلاح کننده مسيرهاي سياستگذاري باشد 

که در حال حاضر در حال انجام آن هستيم.
خاندوزي با اشاره به اينکه پژوهشکده امور اقتصادي وزارت اقتصاد 
آماده همکاري و ايجاد رابطه مستمر بين دانشگاه ها و اين وزارتخانه است، 
افزود: انتظار دارم دکتر توکلي و مجموعه دوستان ايشان در پژوهشکده 
امور اقتصادي بتوانند ادامه دهنده اين مسير باشند و بتوانيم به صورت 
بلند مدت حلقه هاي  بازه هاي کوتاه مدت و همچنين  يا در  ماهانه و 
اتصالي بين وزارت متبوع و دانشگاه هاي کشور ايجاد کنيم، به نحوي 
که پژوهشکده امور اقتصادي نيز ادامه دهنده اين حلقه ها باشد تا در 
نهايت شاهد به ثمر رسيدن نتايج و دستاوردهاي اين نشست ها در اقتصاد 

کشور باشيم.
وزير اقتصاد در ادامه گفت: واقعيت اين است که طي سال هاي 
گذشته شاهد تلاش هاي خوبي از سوي دانشگاه هاي برتر کشور از جمله 
دانشگاه علم و صنعت که همواره در زمره معتبرترين و خوشنام ترين 
دانشگاه هاي کشور به جهت اثر بخشي در نظام سياستي کشور هستند، 

بوده ايم.
خاندوزي با تأکيد بر اينکه يکي از اهداف برگزاري اين نشست ها و 
ارتباطات بين وزارت اقتصاد و دانشگاه هاي کشور، شکل گيري يک جريان 
آمد و شد از سرمايه انساني ارزشمند است، افزود: در نهايت آنچه که 
رسوب مي کند و ماندگار مي شود و دست سياستگذار را براي دسترسي 
به يک منبع غني پر مي کند، سرمايه انساني است که در خلال اين 

کارگروه ها و طرح ها شکل مي گيرد.
رئيس  از سوي  ايده هاي مطرح شده  از  استقبال  با  اقتصاد  وزير 

دانشگاه علم و صنعت در خصوص تأسيس انستيتو اقتصاد هوشمند و 
همچنين تأسيس پارک فناوري ايران و چين، ابراز اميدواري کرد که 
سرمايه انساني که از اين مسير به دست مي آيد بتواند نقش تأثيرگذاري 
در دسترس  بلندمدت  در  نيز  آن  ثمرات  و  داشته  پيشرفت کشور  بر 

سياستگذاران کشور باشد.
تابستاني  مدرسه  کار  شروع  به  سخنانش  ادامه  در  خاندوزي 
توسط پژوهشکده امور اقتصادي وزارت اقتصاد با هدف ايجاد تعامل 
و ارتباط بين نخبگان جوان و دانش آموختگان دانشگاه هاي مطرح 
کشور با حوزه عملکرد وزارت امور اقتصادي و دارايي و سازمان هاي 
تابعه اين وزارتخانه اشاره کرد و در ادامه گفت: يکي از هدف هاي راه 
اندازي مدرسه تابستاني که از چند روز قبل ثبت نام آن شروع شد 
و در وزارت امور اقتصادي و دارايي آن را دنبال مي کنيم اين است 
دانشگاه هاي خوب  و دکتراي  ارشد  دانشجويان  که  کنيم  کاري  که 
کشور، ذهنشان کاملًا با مسائل روي ميز سازمان هاي زير مجموعه 
وزارت اقتصاد از جمله سازمان امور مالياتي کشور، گمرک جمهوري 
اسلامي، معاونت امور بانکي و بيمه يا خزانه داري کل کشور درگير 
به سمت  هم  بتوانند،  مسائل  اين  با  درگير شدن  در خلال  و  شده 
پژوهش هاي مسئله محور حرکت کنند و هم در نهايت اين رفت و 
آمدهاي چند هفته اي و پژوهش هايي که ممکن است چند ماه طول 

بکشد، يک خروجي ارزشمند از نيروي انساني شکل بگيرد.
وزير اقتصاد افزود: در نهايت اين سرمايه انساني ارزشمند که ارتباط 
و همکاري مستمري با دستگاه هاي سياستگذار کشور دارد، مي تواند به 
حل بسياري از مشکلات کشور کمک کند. در برخي از حوزه هايي که 
دوستان حاضر در اين جلسه مطرح کردند، نشان مي دهد که تجارب و 
ارتباط خوبي با حوزه هاي سياستگذاري کشور وجود دارد که حتماً بايد 

از اين تجارب استفاده کنيم.
خاندوزي با اشاره به پيشنهاد ايجاد انستيتو اقتصاد هوشمند که در 
اين جلسه مطرح شد نيز گفت: پيشنهاد ايجاد آزمايشگاه سياستي براي 
يک موضوع خاص مي تواند تجربه خوبي باشد و اتفاقاً دولت ها فاقد چنين 
توانمندي هايي براي پياده سازي اين قبيل الگوها هستند و هر چه قدر 
بتوانيم اين طرح ها را به طور مشخص تر و در حوزه طرح هاي معين تري 

به سرانجام برسانيم نتايج بهتري خواهيم داشت.
وزير اقتصاد در ادامه و در خصوص پيشنهادي ديگري در زمينه 
امور  وزارت  در  ما  گفت:  نيز  چين  و  ايران  فناوري هاي  پارک  ايجاد 
اقتصادي و دارايي، حتماً از اين طرح و ايده حمايت خواهيم کرد و اين 
حمايت ها هم شامل حمايت هاي مالي، اطلاعات و داده ها و همچنين 

کمک به ايجاد ارتباط با ساير دستگاه ها خواهد بود.
جمله  از  ديگري  فني  جزئيات  زمينه  اين  در  البته  افزود:  وي 
همکاري هاي نيروگاهي يا نفت و انرژي يا راه و شهرسازي و مسکن نيز 
وجود دارد که به ساير دستگاه ها مرتبط است، اما وزارت اقتصاد به عنوان 
رئيس کميسيون مشترک ايران و چين از تمام اهرم ها و ابزارهاي خود 
استفاده مي کند تا اين طرح به بهترين شکل اجرا شده و به ثمر برسد و 
در اين مسير نيز با معاون اول رئيس جمهور توافق هايي انجام شده است 

که ساير دستگاه ها هم آن چارچوب را پيگيري کنند.
و  گذاري  سرمايه  سازمان  به  موضوع  اين  افزود:  اقتصاد  وزير 
کمک هاي اقتصادي و فني ايران که زير مجموعه وزارت اقتصاد به شمار 
مي رود نيز مرتبط است و حتماً در اين زمينه آماده همکاري هستيم و 

از آن استقبال مي کنيم.
خاندوزي در خصوص طرح ديگري در زمينه پيشنهاد همکاري در 
حوزه سامانه مؤديان و ماليات بر عايدي سرمايه که توسط يکي از اساتيد 
جوان دانشگاه علم و صنعت ايران مطرح شد، نيز گفت: اساساً اولويت 
سال 1401 سازمان امور مالياتي کشور به همين حوزه مربوط است و 
اگر در اين زمينه کاري انجام شده و داده هاي آن نيز آماده باشد قطعاً در 
وزارت امور اقتصادي و دارايي و سازمان امور مالياتي کشور از اين طرح و 

پيشنهاد استقبال مي کنيم.
وزير اقتصاد با اشاره به اهميت حکمراني داده ها در کشور گفت: اگر 
نتوانيم از حکمراني داده ها در کشور به خوبي استفاده کنيم دستيابي به 
پاسخ اين سوال که کدام يک از مؤديان، ماليات حقه خود را مي پردازند 
و چه کساني فرار مالياتي مي کنند و چه کساني بايد سهم بيشتري 

بپردازند، دشوار خواهد بود.
خاندوزي افزود: اشراف اطلاعاتي ما نسبت به ده سال يا حتي پنج 
سال قبل بسيار افزايش يافته است و در فاصله سال هاي 95 تا کنون نيز 
چند مجوز قانوني صادر شده و اين امکان را به سازمان امور مالياتي کشور 
داده است که دسترسي بيشتري به داده ها داشته باشد، اما همچنان 
مجموع مناسباتي که بتواند، فرارهاي بزرگ مالياتي و يا گردش جريان 
کالاها، گردش جريان دارايي ها و جريان وجوه نقد را براي ما مشخص 
کند براي ما بسيار با ارزش بوده و چنين طرح ها و ايده هايي مي توانند در 

اين زمينه بسيار گره گشا و کمک کننده باشند.
تداوم  با  کرد  اميدواري  ابراز  نشست  اين  پايان  در  اقتصاد  وزير 
کشور،  دانشگاه هاي  با  دارايي  و  اقتصادي  امور  وزارت  نشست هاي 
راهکارهاي مناسب براي حل معضلات و مشکلات در حوزه هاي مختلف 

اقتصادي کشور عرضه شده و به مرحله اجرا گذاشته شود.

تکليف  تعيين  عدم  به  اشاره  با  تمليکي  اموال  سازمان  رئيس 
خودروهاي در اختيار اين سازمان گفت که تکليف هواپيمايي که در 

يکي از ابنارها مانده نيز مشخص نيست.
ديروز )يکشنبه( اجتهادي- رييس سازمان اموال تمليکي- در 
نشستي، آخرين وضعيت تعيين تکليف اموال در اختيار سازمان اموال 

تمليکي را تشريح کرد.
اجتهادي در رابطه با وضعيت بيش از 2000 خودرويي که از 
گذشته در اختيار اين سازمان جهت تعيين تکليف قرار داشته است، 
گفت: ما ليست همه خودروها، موتورسيکلت ها و حتي ماشين آلات 
به هر صورت در بين  را تهيه و مورد بررسي قرار داده ايم.  سنگين 
براي بخشي  دارد که  ايراني و خارجي وجود  قاچاق  انواع  خودروها 
از آنها امکان شماره گذاري و فروش و مزايده ندارد. اين در حالي 
است که در مورد خودروهاي خارجي بالاي 2500 سي سي که امکان 

شماره گذاري ندارند، بايد به شرط بازصادرات به فروش برسند.
با  قانون مبارزه  قانون اصلاح  ابلاغ  از  اينکه قبل  به  اشاره  با  او 
قاچاق کالا و ارز اين پيشنهاد مطرح بود که بتوان اين خودروهاي 
در اختيار را به سازمان مناطق آزاد به صورت مزايده واگذار کنيم، 
تاکيد کرد: بر اين اساس متني تهيه و در کميسيون اقتصادي دولت 
در حال بررسي است که اگر تصويب شود، امکان فروش به مناطق 

آزاد را خواهد داشت.
اجتهادي در مورد خودروهاي آمريکايي در اختيار سازمان اموال 
يا  فني  امحاي  پيشنهادي موضوع  نيز گفت که در مصوبه  تمليکي 

پرس اين خودروها مطرح است.
را هم گفت که خودروهاي  اين  تمليکي  اموال  رييس سازمان 
گمرکي در اختيار ما در بوشهر و هرمزگان، در مراجع قضايي مطرح 
يا  و  برائت  است  ممکن  که  شود  صادر  راي  آنها  براي  بايد  و  است 

محکوميت باشد که اطلاع رساني خواهد شد.
يک هواپيما بلاتکليف مانده است

اين نشست، موضوع واگن ها و هواپيمايي  از  در بخش ديگري 
و  شد  مطرح  دارند  قرار  تمليکي  املاک  سازمان  در  شده  گفته  که 

اجتهادي در اين رابطه توضيح داد که واگن هايي در يکي از انبارهاي 
استان آذربايجان غربي وجود دارد که جلساتي با دادگستري جهت 
حل موانع براي واگذاري آنها برگزار شد و درنهايت در تير ماه امسال 
نمي  ما  هر صورت  به  مي گيرد.  قرار  کننده  وارد  اختيار شرکت  در 
توانيم اين واگن ها را به شخص يا شرکتي واگذار کنيم و مقرر شد که 

به صاحب کالا تحت شرايطي واگذار شود.
وي اين را هم گفت که در مورد هواپيمايي که انبارهاي خراسان 
رضوي قرار دارد، به دليل مشکلات و مسائلي که امکان اعلام آن را 

ندارم، فعلا تکليف آن به صورت واضح مشخص نيست.
آيا کسي يقه مارا نمي گيرد که ذرت آلوده صادر کرديم؟

اما در بخشي از اين نشست ماجراي ذرت هاي آلوده که از سال 
1390 وارد بندر امام )ره( شده بود پيش آمد. در دو سال اخير اعلام 
شد که با توجه به عدم امکان استفاده در داخل و مغايرت هايي که با 
استاندارد ايران دارد، به کشورهايي که با استانداردهاي آنها مطابقت 

دارد، تحت شرايط خاص واگذار خواهد شد.
آيا  که  پرسيد  تمليکي  اموال  سازمان  رئيس  از  خبرنگاري 
کشور  که  نمي شود  موجب  است  آلوده  که  ذرت هايي  بازصادرات 
دريافت کننده متوجه موضوع شده و يقه ما را بگيرد. وي در مورد 
برکنار  را  آلوده  ذرت هاي  با  مرتبط  اقتصاد شخص  وزير  چرا  اينکه 

کرده نيز پرسيد.
رئيس سازمان اموال تمليکي گفت که اين ذرت ها حدود 127 
البته  تا کنون صادر شده است.  هزار تن بود که 100 هزار تن آن 
قابل  غير  و  آلوده  ذرت  بخواهيم  که  نبوده  صورت  اين  به  شرايط 
حال  هر  به  کنيم.  ارسال  صادرات  طرف  کشور  براي  را  استفاده اي 
برخي کشورها با توجه به نوع کاربردي که برايشان داشته درخواست 
هر  به  نداديم.  انجام  اي  مخفيانه  بازصادرات  هم  ما  داشتند.  خريد 
صورت نمي توانستيم در داخل به دليل استانداردها، مصرف کنيم، از 
اين جهت براي کشوري که قابليت استفاده داشت صادرات شده است 

و کسي هم قرار نيست بيايد و يقه ما را بگيرد.
وي همچنين در مورد برکناري شخص مرتبط با تعيين تکليف 

ذرت هاي آلوده توضيح داد که ما درست است که براي وي مراسم 
توديع گرفتيم اما قرارداد او با مشکلات زيادي مواجه بود و در نهايت 

چنين تصميمي اتخاذ شد.
309 ميليارد تومان دارو منهدم شد

اموال  سازمان  اختيار  در  داروهاي  انهدام  موضوع  همچنين 
تمليکي مطرح شد و وي در اين رابطه توضيح داد که بخش اعظمي 
آشاميدني ها،  خوراکي ها،  به  مربوط  مي شود،  امحاء  که  کالاهايي  از 
لوازم آرايش و البته دارو است. با توجه به اينکه امکان عرضه مجدد 
دارو تحت هيچ شرايطي وجود ندارد و سازمان غذا و دارو مجوز آن 

را صادر نمي کند در نهايت منهدم مي شود.
دارو  تومان  ميليارد   309 حدود  جاري  سال  در  وي  گفته  به 

منهدم شده که افزايش 39 درصدي داشته است.
دردسر عرضه کالاي قاچاق در بورس

اين  اموال  عرضه  مورد  در  تمليکي  اموال  سازمان  رئيس  اما 
و گفت  داد  توضيح  نيز  انجام شود،  بورس  در  بود  قرار  که  سازمان 
و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  قانون  اصلاح  قانون  ابلاغ  با  اين موضوع  که 
ارز در دستور کار قرار گرفته است. بر اين اساس بايد اولويت فروش 
اموال تمليکي بورس باشد، از اين جهت مقدمات آماده و شيوه نامه 
تدوين و تصويب شد. جلساتي در وزارت اقتصاد برگزار و کارگزاران 

نيز انتخاب شدند.
وي با بيان اينکه به صورت آزامايشي برخي کالاها در بورس کالا 
عرضه افزود: اما با توجه به اين که اين کالاها قاچاق هستند، خدمات 
پس از فروش ندارند و با برخي مسايل براي عرضه در بورس مواجه 

هستند. تا کنون نيز بازخورد مشخصي نداشته اند.

»سيد عباس حسينی« با بيان اينکه بانک قرض الحسنه مهر 
ايران ابربدهکار ندارد و مسير خود را به خوبی طی می کند، گفت: 
می خواهيم بانک قرض الحسنه مهر ايران را بزرگ کنيم تا در 

اقتصاد کشور نقش  آفرين باشد.
ايران،  مهر  قرض الحسنه  بانک  عمومی  روابط  گزارش  به 
»سيد عباس حسينی« معاون بانک، بيمه و شرکت های دولتی 
وزارت امور اقتصادی و دارايی در جلسه مجمع عمومی عادی 
بانک قرض الحسنه مهر ايران گفت: همراهی سهامداران با اين 
بانک نشان از باور و اعتقاد آن ها نسبت به قرض الحسنه و بانک 
قرض الحسنه مهر ايران دارد. مديران و کارکنان بانک تلاش خود 
را به خوبی انجام می دهند و اين موضوع در شاخص های بانک 

مشهود است.
بانک  مديره  هيأت  اعضای  ترکيب  داشت:  اظهار  وی 
قرض الحسنه مهر ايران از نظر تخصص، دانش و تجربه مطلوب 
بيش  می تواند  مختلف  تخصص های  با  افرادی  حضور  و  است 
از  کند.  کمک  اقتصاد  وزارت  سياست های  اجرای  به  پيش  از 
سهامداران می خواهم همچون هميشه با بانک قرض الحسنه مهر 

ايران به ويژه برای افزايش سرمايه همراهی کنند.
بانک قرض الحسنه مهر ایران پیشگام شبکه بانکی 

در تحقق بانکداری اسلامی است
به  نسبت  علما  توسط  دغدغه هايی  گفت:  حسينی 
عملکرد شبکه بانکی مطرح است و اينکه آيا نحوه پرداخت ها و 

کنترل هايی که انجام می شود، مطابق با بانکداری اسلامی است. 
ما سياست های وزارتخانه را در تقويت بانکداری قرض الحسنه 
قرار  استقبال  مورد  نيز  علما  سمت  از  که  می کنيم  پيگيری 

می گيرد و با آن همراهی می کنند.
وی در همين رابطه افزود: معنای سخنم اين نيست ساير 
انجام  اسلامی  بانکداری  ندارند،  قرض الحسنه  نام  که  بانک ها 
نمی دهند. همه بانک های کشور در چارچوب ضوابط و قوانين 
اسلامی فعاليت می کنند. با اين حال دغدغه هايی که بايد بيشتر 
به آن توجه کنيم و خاستگاه آن شرع است، با بانک قرض الحسنه 

مهر ايران پيگيری می شود.
معاون بانک، بيمه و شرکت های دولتی وزارت امور اقتصادی 
و دارايی تأکيد کرد: در وزارت اقتصاد، باوری جدی به بانکداری 
قرض الحسنه داريم و اين موضوع را با رئيس جمهوری و رئيس 
کل بانک مرکزی نيز مطرح کرده ايم. وزير امور اقتصادی و دارايی 
نيز اصرار دارند که بيش از پيش بانکداری قرض الحسنه را تقويت 

کنيم.
وی اظهار داشت: کارگروه اصلاحات بانکداری قرض الحسنه 
تشکيل شده و به اصلاحات اساسنامه بانک قرض الحسنه مهر 
ايران نيز کمک می کند. همچنين بايد اصلاحات لازم در قوانين و 

مقررات حاکم بر بانکداری قرض الحسنه را تدوين کنيم.
حمایت بانک قرض الحسنه مهر ایران از اقشار محروم
حسينی گفت: در چند سال نخست که بانک قرض الحسنه 
مهر ايران فعاليت می کرد، ترديدهای زيادی در رابطه با توفيق آن 
وجود داشت.  به تدريج اين موضوع ثابت شد که می تواند پا به پای 
بانک های تجاری حرکت کند و حضور جدی تری در عرصه تأمين 
مالی داشته باشه و به بخش هايی از جامعه کمک کند که نيازمند 

مساعدت های بيشتری هستند.
بانک  نيز سودآوری  اقتصادی  از منظر  اينکه  بيان  با  وی 
پرداخت  قرض الحسنه  وام های  متوسط  افزود:  بوده،  مطلوب 
شده، نشان می دهد اقشار کمتر برخوردار مخاطب دريافت اين 

انجام  ايران کاری  گونه وام ها هستند. بانک قرض الحسنه مهر 
می دهد که هم بانکداری اسلامی به شمار می رود و هم از مردمی 

دستگيری می کند که نيازمند مساعدت های اجتماعی هستند.
حسينی گفت: بانک قرض الحسنه مهر ايران دست افراد 
لبخند  به  تبديل  آن ها  رنج  کار  اين  با  و  می گيرد  را  نيازمند 
می شود. چه ثوابی از اين بالاتر که دست مردم را بگيريم و رنج 

آن ها را تبديل به لبخند کنيم؟
قرض الحسنه  بانکداری  در  افراد  فعاليت  کرد:  تأکيد  وی 
به صورتی است که خداوند می تواند برای لحظه به لحظه آن ثواب 
بنويسد. اينکه مردم به ما مراجعه کنند و ما در محلی باشيم 
که مشکلات مردم را برطرف کنيم، لطفی است که خدا به ما 

داشته است.
معاون بانک، بيمه و شرکت های دولتی وزارت امور اقتصادی 
و دارايی خطاب به مديران و کارکنان بانک قرض الحسنه مهر 
ايران گفت: خداوند شما را دوست دارد و مورد توجه خدا بوده ايد 
که مشکلات مردم را برطرف کنيد. کسانی که تلاش می کنند تا 
احکام خداوند را جاری کنند و از مردم گرفتار دستگيری کنند، 

خدا برايشان اجر زيادی قائل است.
گام های مثبت بانک قرض الحسنه مهر ایران در حوزه 

بانکداری دیجیتال
قرض الحسنه  بانک  در  نبايد  بنگاه   داری  کرد:  تصريح  وی 
مهر ايران شکل گيرد و همچنين اين بانک نبايد در پی ايجاد 
شعب بيشتر باشد. افزايش سرمايه، برای خريد ساختمان نيست، 
بلکه برای انجام کار بانکی است. نمی توان در هزاره سوم زندگی 
کرد، اما بخواهيم به صورت چهره به چهره به مردم خدمت رسانی 
کنيم. بايد به سمتی برويم که همه فعاليت های بانکی به صورت 

الکترونيکی و بدون نياز به حضور مشتری در شعبه انجام شود.
اعضای هيأت  اگر جايی  افزود:  رابطه  حسينی در همين 
مديره تشخيص می دهند که بايد شعبه جديد تأسيس شود، 
اشکالی ندارد، اما سياست کلان بانک نبايد ايجاد شعبه باشد. 

بانک قرض الحسنه مهر ايران پيش از اين نيز فعاليت های خوبی 
در حوزه بانکداری ديجيتال داشته و لازم است که اين موضوع 

گسترش نيز پيدا کند.
به سمت  کارمزدمحوری  از  بايد  داشت: حتماً  اظهار  وی 
از 4  بايد  بانک  کارمزد  متوسط  کنيم.  خدمت محوری حرکت 
درصد به 2 درصد ميل کند، البته اين کار بايد متناسب با نوع 

خدمتی باشد که ارائه می شود.
حسينی با تأکيد بر اينکه استقرار حاکميت شرکتی اهميت 
معنای  به  مديران  شورای  و  مديره  هيأت  گفت:  دارد،  بالايی 
استفاده از خرد جمعی است. کارشناسی امور از سوی کميته های 
مختلف می تواند منجر به تصميم سازی برای هيأت مديره شود. 
ما در پی ايجاد ساختارهای متعدد نيستيم، بلکه فلسفه ای برای 

هر چيزی وجود دارد که بايد آن را لحاظ کنيم.
با  شرکتی  حاکميت  به  رسيدن  ساخت:  خاطرنشان  وی 
آن معنايی که در دنيا رايج است، نياز به بررسی های بيشتری 
کارهای  محور  فرد  به صورت  کشورمان  در  سال ها  ما  دارد. 
مديريتی را پيش برده ايم و اکنون که می خواهيم به سمت خرد 
جمعی حرکت کنيم، زمان بر است. می توانيم کميته ها را جهت 
تصميم سازی حرفه ای برای اعضای هيأت مديره در نظر بگيريم.
بانک قرض الحسنه مهر ایران، بانکی بدون ابربدهکار

معاون بانک، بيمه و شرکت های دولتی وزارت امور اقتصادی 
و دارايی، جوان گرايی را سياست ديگری دانست که از سوی اين 
وزارتخانه پيگيری می شود و در اين رابطه گفت: بايد در دوران 
مديريت خود نسلی از جوانان شايسته را تربيت کنيم و به کار 
بگيريم. اعضای کنونی هيأت مديره بانک سال ها کسب دانش و 
تجربه کرده اند و نياز است که آن را به افراد جوان تر منتقل کنند. 
بانک قرض الحسنه مهر ايران،جوان است و کارکنان جوانی نيز 
دارد، بايد حضور اين جوانان در عرصه مديريتی نيز احساس شود.

وی گفت: اين موضوع هم از منظر رويکرد دولت اهميت 
دارد و هم اينکه جوانان ما نشان دهند ظرفيت دارند و می توانند 

کارهای بزرگی انجام دهند. هدفم به کارگيری جوان بی تجربه 
نيست، بلکه بايد از جوانان شايسته استفاده شود.

از سخنان خود اظهار داشت:  حسينی در بخش ديگری 
خوشبختانه بانک قرض الحسنه مهر ايران ابربدهکار ندارد. بانک 
مسير خود را به خوبی پيش می رود. از مديران کنونی و سابق 
اين بانک تشکر می کنم زيرا با زحمات آن ها بانک به اين نقطه 

رسيده است.
10هزار  به  سرمایه  افزایش  برای  بانک  بلند  خیز 

میلیارد تومان
وی تصريح کرد: اين بانک موفق شده نسبت معوقات خود را 
به نيم درصد برساند، بسيار ارزشمند است. با اينکه تعداد زيادی 
با  نگاه دارد.  پايين  را  اين نسبت  اما موفق شده  پرداخته،  وام 
شاخص هايی که اين بانک دارد، می توان از عملکردش دفاع کرد.

حسينی افزود: می خواهيم بانک قرض الحسنه مهر ايران را 
بزرگ کنيم تا در اقتصاد کشور نقش  آفرين باشد. برای همين 
است که سرمايه آن از 2500 ميليارد تومان به 5000 ميليارد 
10هزار  تا  سرمايه  افزايش  همچنين  می يابد.  افزايش  تومان 
ميليارد تومان نيز مد نظر باشد که بتوانيم تا پايان سال جاری 

با آورده نقدی که سهامداران خواهند آورد، به اين عدد برسيم.
وی گفت: بانک ها بايد افزايش سرمايه های متعددی بدهند 
تا بتوانند خود را با افزايش قيمت ها و نرخ تورم تنظيم کند و 

نسبت هايشان نيز اصلاح شود.
امور  وزارت  دولتی  شرکت های  و  بيمه  بانک،  معاون 
اقتصادی و دارايی در پايان گفت: نياز به اصلاح قوانين حاکم 
بر قرض الحسنه، اصلاح اساسنامه بانک قرض الحسنه مهر ايران و 
همچنين حمايت بانک مرکزی و تعريف دايره های قوی تر داريم 
که امور مربوط به قرض الحسنه از سوی آن ها پيگيری شود. در 
اين صورت مقياس اين بانک کلان می شود و در سطح بين المللی 
داشته،  ايرانی  بانک  يک  که  تجربه هايی  از  دنيا  و  می درخشد 

بهره مند می شود.

در نشست وزير اقتصاد با اساتيد دانشگاه علم و صنعت ايران مطرح شد؛

پيشنهاد ايجاد پارک فناوري هاي ايران و چين و انستيتو اقتصاد هوشمند

رئيس سازمان اموال تمليکي اعلام کرد: 

بلاتکليفي يک هواپيما در انبار

بانک قرض الحسنه مهر ايران مسير خود را به خوبی پيش می برد


